
Bestyrelsesmøde d. 30.8.2016 
 

 
Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lili Clausen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen, Søren 
Hansen, Tommy Krastrup. 
 
 
Møde indkaldt for, at redegøre for status omkring situationen for vejlys. 
Lennart orienterede om Kommunens udspil, som meddeller os, at de ikke længere vil kræve vores 
veje oplyst, efter 1, marts 2017. Vi har indsendt nogle indsigelser, som vi nu har fået svar på. Der 
bliver ikke ændret noget som helst i beslutningen. 
Vi skal nu tage stilling om vi vil have lys eller ej. Ligeledes skal vi have drøftet, hvad der er et 
rimeligt beløb, for at kunne bevare oplyste veje. Der bliver derfor indkaldt til en ekstraordinær 
generalforsamling d. 20.09.2016. 
Bestyrelsen drøftede de forskellige løsningsmodeller vi indtil nu er bekendt med. 
 

1. Køb af Kommunes lysanlæg på vore veje. En tilslutning med et målerskab, nedgravning af 
ca. 550 mtr forsyningskabel. Anslået pris ca. 280000,00. Hertil kommer en årlig driftsudgift 
på ca 15000,00.  

2. Køb af Kommunes lysanlæg på vore veje. Syv tilslutninger med syv målerskabe, stående 
ved 1. lygtepæl på vore stikveje.Anslået pris ca. 195000,00. Hertil kommer en årlig 
driftsudgift på ca 15000,00.  

3. Køb af Kommunes lysanlæg på vore veje. Syv tilslutninger med måler monteret i udvalgte 
huse nær en gadelampe på hver vej. Dette kræver accept af disse syv husejere, at der må 
graves i deres haver, og at accepterer en ekstra elmåler opsat inde i huset. Derudover skal 
denne løsning tinglyses på ejendommen. Anslået pris på denne løsning ca. 103000,00. Hertil 
kommer en årlig driftsudgift på ca 15000,00. 

4. Køb af Kommunens 24 stk lampestandere (eksisterende armaturer demonteres, og returneres 
til Kommunen). Opsætning af solcellearmaturer. Indkøb af et ekstra batteri i lampens ca. 15 
årige levetid. Anslået pris for denne løsning ca. 93000,00. Der er ingen årlig driftsudgift. 
Man skal dog påregne en opsparing til nye lamper efter ca. 15 år. Dette svarer til ca 6200,00 
om året. 

 
En henvendelse fra en beboer, vedrørende diverse rettigheder og servitutter for grundene i vores 
område, blev kort drøftet. Beboeren blev henvist til, at læse servitutterne på skødet.  
 
Bent orienterede os om status på vor kassebeholdning og udgifter i perioden siden 1. april. 
 
 
Tommy Krastrup 
Sekretær og referant 


